
 

Almelo, 26 januari 2022 

Aan: College van B&W 

Van: fractie PvdA Almelo 

Betreft: Schriftelijke vragen m.b.t. schuldhulp 

 

Geacht College 

In de Twentsche courant Tubantia van 25 januari 2022 was een artikel te lezen, met de titel: 

“‘Schuldenrechters’ in Almelo bezorgd over gebrek aan klandizie” 

 

De PvdA fractie snapt de bezorgdheid van schuldenrechters, en wil daarom meer inzicht krijgen in de 

effecten van de Almelose aanpak m.b.t. schuldhulpverlening. De fractie heeft de volgende vragen 

n.a.v. het kranten artikel: 

1. Heeft het college enig idee waarom is er een afname te zien in het aantal mensen dat met 

problematische schulden in de wettelijke schuldsanering terechtkomt, terwijl er juist meer 

mensen in aanmerking zouden moeten komen? 

2. De schuldenrechters geven aan dat mensen met problematische schulden blijven hangen in 

de schuldhulpverlening en niet doorgestuurd worden naar de wettelijke schuldsanering. Kan 

het college zich in deze bewering vinden? (uitleg bij ja of nee) 

3. Is de huidige Almelose schuldhulpverlening effectief in het oplossen van problematische 

schulden en waarom of waarom niet? 



4. Is er een oorzaak te noemen van de moeilijke toegang tot de wettelijke schuldsanering en 

wie is hiervoor verantwoordelijk? 

5. Hoe kan de toegang tot de wettelijke schuldsanering verbeterd worden zodat meer mensen 

met problematische schulden hier gebruik van kunnen maken? 

Op 13 juli 2021 is de raad geïnformeerd door het college dat is  besloten om, op initiatief van 

Schuldenlab Almelo, deel te nemen aan De Nederlandse Schuldhulproute in de vorm van een pilot 

gedurende 1 jaar. Het doel hiervan was mensen met geldzorgen in een eerder stadium te vinden, en 

gericht re bereiken zodat snel kan worden doorgeleid naar de juiste hulp.  

De PvdA fractie heeft geen documenten kunnen vinden waarin de pilot “Nederlandse 

schuldhulproute”  is geëvalueerd. Wij hebben daarom de volgende vragen:  

1. Wat zijn de huidige resultaten van de Nederlandse Schuldhulproute in Almelo? 

2. Wat zijn de huidige opbrengsten van de Nederlandse Schuldhulproute voor inwoners van 

Almelo? 

3. Is de Nederlandse Schuldhulproute succesvol gebleken in het eerder vinden, gericht bereiken 

en snel doorgeleiden van inwoners met geldzorgen naar de juiste hulp? 

4. Hoeveel inwoners hebben tot nu toe gebruik gemaakt van de Nederlandse Schuldhulproute? 

5. Hoeveel inwoners zijn door de Nederlandse Schuldhulproute geholpen? 

6. Wat zijn de knelpunten in de huidige beleidsuitvoering van de Nederlandse Schuldhulproute? 

7. Wat zijn de stappen die momenteel worden genomen om de effectiviteit van de Nederlandse 

Schuldhulproute te verhogen? 

8. Is de pilot van de Nederlandse Schuldhulproute al afgerond? Zo ja, wat waren de conclusies? 

9. Wat zijn de plannen voor de verdere implementatie van de Nederlandse Schuldhulproute in 

Almelo na de pilot? 

10. Welke verbeteringen zijn er tot nu toe aangebracht in de huidige beleidsuitvoering van de 

Nederlandse Schuldhulproute? 

Vragen m.b.t. hulp via vroegsignalering en schuldhulpspecialisten van de gemeente Almelo 

1. Hoe vaak wordt er een betalingsregeling getroffen met inwoners via de Vroegsignalering? 

2. Hoeveel inwoners worden er via de Vroegsignalering doorverwezen naar de Stadsbank voor 

verdere hulp? 

3. Hoeveel inwoners slagen er in het aflossen van hun schulden dankzij de hulp via de 

Vroegsignalering? 

4. Hoeveel inwoners geven aan tevreden te zijn met de hulpverlening via de Vroegsignalering? 

5. Hoeveel inwoners geven aan dat de Vroegsignalering hen heeft geholpen voordat hun 

schulden uit de hand liepen? 

6. Hoeveel inwoners geven aan dat de Vroegsignalering hen heeft geholpen om hun schulden 

beter te beheersen? 

7. Hoeveel inwoners geven aan dat de Vroegsignalering hen heeft geholpen om hun situatie te 

verbeteren? 

8. Hoeveel inwoners geven aan dat de Vroegsignalering hen heeft geholpen om hun situatie te 

stabiliseren? 

Met vriendelijke groet,  

Jorien Geerdink, 

PvdA Almelo 

 




